

Rue Bubenberg 7  
CH 2502 Bienne

Phone : +41 32 346 26 26

[perrelet@perrelet.com](mailto:perrelet@perrelet.com)

[www.perrelet.com](http://www.perrelet.com)



## **PERFECT ALCHEMY BETWEEN TRADITION AND INNOVATION**

Impelled by the dynamism of its pioneering spirit, Perrelet delivers distinctive pleasure to the owners of its rigorously mechanical, resolutely contemporary and absolutely innovative watches. The inventor of automatic winding in 1777, the House of Perrelet masters all the components of the mechanical movements made within the walls of its Manufacture. For Perrelet, fine watchmaking is a universe of both hand and mind, in which creativity is expressed through rigorous execution, and in which preserving a tradition means continuing and innovating. A universe built on daring inventions, on family talent perpetuated through the ages and expressed in prestigious watchmaking creations.

Marqué par le dynamisme de son esprit pionnier, Perrelet assure un plaisir distinctif aux possesseurs de ses montres rigoureusement mécaniques, résolument contemporaines, absolument novatrices. Inventeur du remontage automatique en 1777, la Maison Perrelet maîtrise toutes les composantes de ses mouvements mécaniques au sein de sa manufacture. Pour Perrelet, la Haute Horlogerie est un univers de la main et de l'esprit, où la créativité s'exprime à travers la rigueur d'exécution, où préserver une tradition signifie continuer et innover. Un univers fait d'inventions audacieuses, de talents familiaux perpétués au fil du temps, au travers de prestigieuses créations horlogères.